
OR.0012.3.14.2021 
 P R O T O K Ó Ł  Nr 32/21 

 
z posiedzenia Komisji Prawa i Porządku Publicznego, 

odbytego w dniu 27 października 2021 r. na sali 11 (Ratusz, I piętro) 
pod przewodnictwem Radosława Budy 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
1. Buda Radosław        - przewodniczący  
2. Duda Robert 
3. Gęsiak Andrzej         
4. Grajnert Tomasz      
5. Mituła Bronisław  
6. Poznerowicz Krzysztof          
7. Zarębska Maria         - zastępca przewodniczącego 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Paweł Okrasa   - Burmistrz Wielunia 
2. Joanna Skotnicka-Fiuk - Zastępca Burmistrza Wielunia 
3. Magdalena Majkowska - Sekretarz Miasta 
4. Radosław Urbaniak  - Kierownik Biura Burmistrza 
5. Bartosz Skupień  - Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej 
6. Maciej Preś   - Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju 
7. Jacek Raszewski  - Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 
Porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w 

Wieluniu i nadania jej statutu.   
3. Zapoznanie się z informacją o funkcjonowaniu Strefy Płatnego Parkowania. 
4. Zapoznanie się z informacją na temat usuwania azbestu na terenie Gminy Wieluń – stan 

na dzień 30.09.2021 r.  
5. Zapoznanie się z informacją o stanie podłączeń do kanalizacji sanitarnej – stan na dzień 

27.09.2021 r.  
6. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 

P u n k t  1 
 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Przewodniczący Radosław Buda dokonał otwarcia posiedzenia serdecznie witając wszystkich 
obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 7 członków komisji, obecnych: 
7. Zaprezentował porządek obrad dzisiejszego posiedzenia.  
 
Uwag nie stwierdzono. Porządek został przyjęty bez zmian. 
 



P u n k t  2 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w 
Wieluniu i nadania jej statutu.   
 
Przewodniczący Radosław Buda poinformował, że wpłynęły 2 projekty uchwał w sprawie 
powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Wieluniu i nadania jej statutu: 

1) grupy 7 radnych z dnia 24.09.br.  
2) grupy 4 radnych z dnia 21.10.br.  

 
Projekt uchwały grupy 4 radnych z 21.10.br. (zał. nr 2) 
 
Radny Robert Duda zapytał radnego Grajnerta, który jest jednym z wnioskodawców – jest 
propozycja, by członkami MRM byli uczniowie szkół podstawowych i ponadpodstawowych w 
wieku od 12-tu do 18-tu lat, przy czym ukończone w roku wyborczym, więc rozumie, że może 
to być nawet 19-latek. Technikum kończy się w wieku 19-tu lat, albo nawet 20-tu. Jak 
wnioskodawcy wyobrażają sobie dyskusję merytoryczną między 12-latkiem a 20-latkiem z 
punktu widzenia rozwoju psychicznego, intelektualnego, emocjonalnego i fizjologicznego? 
 
Radny Tomasz Grajnert zaznaczył, że chodzi o to, żeby młodsi uczniowie mieli możliwość 
korzystania z pomysłów osób starszych. Przy Ministerstwie Edukacji ten przedział wiekowy jest 
dużo większy, bo są nawet 21-latkowie. Dodatkowo pomysły, które ma młodzież wychodząca 
ze szkoły podstawowej i ich rozwój intelektualny i psychiczny jest dużo większy w szkole 
ponadpodstawowej niż podstawowej. Taka osoba dzięki czynnej pracy w MRM, może później 
zasiąść w Radzie Miejskiej, będzie miała ciągłość. 
 
Radny Robert Duda stwierdził, że radny ma rację, że trzeba wziąć pod uwagę szkoły 
ponadpodstawowe. Jednakże w ustawie o samorządzie powiatowym jest również zapis, że 
Rada Powiatu może powołać młodzieżową radę. Wnioskodawcy proponują, że wyborcą może 
być każdy uczeń, nawet spoza Gminy Wieluń, a kandydować może tylko uczeń z terenu GW. 
Nie wyobraża sobie, żeby uczeń spoza terenu GW nie mógł reprezentować szkoły w zawodach 
sportowych czy konkursach przedmiotowych. Zapytał, czy to jest sprawiedliwe? 
 
Radny Tomasz Grajnert oznajmił, że to jest projekt, można go poprawić.  
 
Radny Robert Duda zapytał radnego Grajnerta, czy uczeń z obniżoną oceną z zachowania 
może godnie reprezentować środowisko młodzieży? Bo nie jest wspomniane o kryteriach 
zachowania. Może być tak, że uczeń z oceną naganną może być członkiem MRM. Czy taki 
uczeń będzie wzorem dla wieluńskiej młodzieży? 
 
Radny Tomasz Grajnert stwierdził, że to jest projekt, po to jest prowadzona dyskusja, żeby 
jakieś zapisy zweryfikować.  
 
Radny Robert Duda zapytał, kto będzie sprawował opiekę nad uczniem, który będzie 
uczestniczył w trakcie zajęć szkolnych na sesji MRM? Bo zgodnie z prawem oświatowym  
dyrektor szkoły powinien zapewnić taką opiekę.  
 
Radny Tomasz Grajnert oznajmił, że sprawdzi temat.  
 



Radny Robert Duda zaznaczył, że w projekcie jest mowa o szkołach ponadpodstawowych, czyli 
również zawodowych. W szkołach zawodowych odbywają się praktyki nauki zawodu – czy np. 
właściciel warsztatu samochodowego ewentualnie firmy budowlanej, ma obowiązek zwolnić 
takiego radnego na sesję MRM i na jakiej podstawie? 
 
Radny Tomasz Grajnert stwierdził, że praktyki mogą być a nie muszą. Skąd wiadomo, kiedy 
będzie sesja MRM? 
 
Radny Robert Duda oznajmił, że może tak się zdarzyć. I na jakiej podstawie dyrektor szkoły 
może zwolnić takiego ucznia na sesję MRM i przydzielić opiekuna? 
 
Radny Tomasz Grajnert stwierdził, że na podstawie porozumienia. 
 
Radny Robert Duda dopytał - jakiego? To są ważne niuanse. 
 
Radny Tomasz Grajnert oznajmił, że założenie jest takie, że MRM ma być stricte młodzieżowa.  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa zaznaczył, że jeżeli się założy, że MRM odnosi się swoim 
zasięgiem do szkół podstawowych, których organem prowadzącym jest GW – taka była idea  
4 radnych, którzy złożyli projekt 24.09.br., ta MRM nie powinna wkraczać w kompetencje i 
obszar szkół ponadpodstawowych. Powiat ma możliwość powołania takiej rady, kiedyś był 
powołany sejmik, w którym pracowali uczniowie szkół ponadpodstawowych. Jest przeciw 
temu, żeby przedział wiekowy wynosił od 12-tu do 20-tu lat, bo starsi uczniowie zdominują 
młodszych. Poza tym osoba, która skończy 18 lat ma czynne i bierne prawo wyborcze. Chodzi 
o to, żeby ta rada reprezentowała interesy szkół podstawowych.  
 
Radny Robert Duda stwierdził, że 7-iu wnioskodawcom projektu z 24.09.br. zależało na tym, 
żeby skupić w MRM uczniów będących na jednakowym etapie edukacyjnym i z punktu 
widzenia fizjologicznego będących we wczesnym okresie dojrzewania. Zostało wzięte też pod 
uwagę to, jaka dyskusja może być prowadzona między nastolatkiem a dorosłą osobą.   
 
Radny Tomasz Grajnert zaznaczył, że 4-ech wnioskodawców projektu z 21.10.br mówiło o 
uzupełnianiu się osób młodszych z osobami starszymi. I to nie jest tak, że wszystkie szkoły 
ponadpodstawowe muszą mieć członków MRM.  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk poinformowała, że z informacji ze 
Starostwa Powiatowego w Wieluniu wynika, że też pracuje ono obecnie nad powołaniem 
młodzieżowej rady.  
 
Zastępca przewodniczącego Maria Zarębska wyraziła zdanie, że starsza młodzież będzie 
raczej realizowała swoje zadania, a dzieci młodsze nie miałaby siły przebicia.   
 
Radny Robert Duda oznajmił, że w projekcie jest propozycja, aby obsługę administracyjną 
pełnił Wydział Organizacyjny. Zwrócił się do burmistrza, że może lepiej zamienić na Biuro 
Burmistrza? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa nadmienił, że w tej kwestii nie ma zdania. Dostosuje się do 
woli rady. 
 



Przewodniczący Radosław Buda nadmienił, że jest za tym, aby obsługę pełniło Biuro 
Burmistrza.  
 
Radny Robert Duda wydaje mu się, że wnioskodawcy nie będą mieli nic przeciwko: Złożył 
następujące poprawki do projektu uchwały z dnia 24.09.br.: 

1) W § 10 ust. 4 pkt 2 otrzymuje brzmienie: „nieusprawiedliwionej nieobecności na trzech 
kolejnych sesjach Młodzieżowej Rady”; 

2) W § 10 dodaje się ust. 6 o brzmieniu: „zmiany szkoły”; 
3) W § 10 dostaje się ust. 7 o brzmieniu: „śmierci członka MRM”. 

Radny Tomasz Grajnert zapytał, czy statut był opiniowany przez radcę prawnego? 
Radny Robert Duda odparł, że tak. 
Radny Tomasz Grajnert dopytał, czy projekt uchwały i statut? 
Radny Robert Duda stwierdził, że radca prawny otrzymał całość. Statut jest załącznikiem do 
uchwały.  
Przewodniczący Radosław Buda potwierdził, że to jest oczywiste. 
Radny Tomasz Grajnert zaznaczył, że pewne zapisy były wzięte z projektu uchwały z 24.09. r., 
a przy współpracy z radcą prawnym okazało się, że są wątpliwości niektórych zapisów. 
Radny Robert Duda powtórzył, że uchwała jest parafowana. 
Więcej uwag nie stwierdzono. 
Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały grupy 4 radnych z dnia 21.10.br. w sprawie powołania 
Młodzieżowej Rady Miejskiej w Wieluniu oraz nadania jej statutu, kto jest przeciw, a kto 
wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji większością głosów (przy 1 głosie 
„za”, 6 głosach „przeciw”) negatywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. Opinia nr 99/32/21 
stanowi zał. nr 3. 
 
Projekt uchwały grupy 7 radnych z 24.09.br. (zał. nr 4) 
 
Przewodniczący Radosław Buda wniósł, aby § 17 ust. 1 otrzymał brzmienie: „Nadzór nad 
działalnością Młodzieżowej Rady zapewnia Biuro Burmistrza Urzędu Miejskiego w Wieluniu”. 
 
Więcej uwag nie stwierdzono.  
 
Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały grupy 7 radnych z dnia 24.09.br. w sprawie powołania 
Młodzieżowej Rady Miejskiej w Wieluniu oraz nadania jej statutu z 4-ema autopoprawkami, 
kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji większością głosów (przy 6 głosach 
„za”, 1 głosie „przeciw”) pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. Opinia nr 100/32/21 
stanowi zał. nr 5. Opinia nr 101/32/21 stanowi zał. nr 6.  
 
Radny Robert Duda w związku z powyższym złożył wniosek w sprawie wprowadzenia do 
porządku obrad LIV sesji RM w dniu 28.10.br. projektu uchwały w sprawie powołania 
Młodzieżowej Rady Miejskiej w Wieluniu oraz nadania jej statutu, złożony przez grupę                           
7-iu radnych w dniu 24.09.2021 wraz z autopoprawkami.  
 



Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem ww. wniosku, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji większością głosów (przy 6 głosach 
„za”, 1 głosie „przeciw”) pozytywnie zaopiniowali ww. wniosek. Wniosek nr 22/32/21 stanowi 
zał. nr 7.  

P u n k t  3 
 

Zapoznanie się z informacją o funkcjonowaniu Strefy Płatnego Parkowania (zał. nr 8) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, jak spływają windykacje w kwestii nieuregulowania 
kwoty 50,00 zł. Czy dużo jest takich zaległości? 
 
Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jacek Raszewski oznajmił, że część jest 
wpłacana od razu, część jest windykowana. To są działania ciągłe. Jeśli chodzi o opłaty 
dodatkowe za 9 miesięcy br. to jest kwota ok. 59 tys. zł, a za 2020 r. to kwota 38 tys. zł, czyli 
jest różnica 21 tys. zł. 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy trafna była zmiana uchylająca możliwość 
wniesienia opłaty dodatkowej za parkowanie bez uiszczenia biletu w kwocie 25,00 zł w ciągu 
3 dni roboczych? 
 
Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jacek Raszewski oznajmił, że to ludzi 
zdopingowało. 
 
Radny Tomasz Grajnert zapytał, czy pracownicy SPP pracują na pełny etat? 
 
Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jacek Raszewski stwierdził, że na 3/4  
etatu. 
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 
Informacja została przyjęta.  

P u n k t  4 
 

Zapoznanie się z informacją na temat usuwania azbestu na terenie Gminy Wieluń – stan na 
dzień 30.09.2021 r. (zał. nr 9) 
  
Uwag nie stwierdzono.  
Informacja została przyjęta. 

 
P u n k t  5 

 
Zapoznanie się z informacją o stanie podłączeń do kanalizacji sanitarnej – stan na dzień 
27.09.2021 r. (zał. nr 10) 
 
Przewodniczący Radosław Buda stwierdził, że z analizy informacji można stwierdzić, że 
mieszkańcy sukcesywnie się podłączają do kanalizacji. 
 



Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa poinformował, że został złożony wniosek do 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na dofinansowanie do 
podłączeń kanalizacyjnych. Zgłosiło się ponad 200 mieszkańców. Niestety dwa przetargi nie 
wyłoniły żadnego wykonawcy, nie byli zainteresowani składaniem ofert. Pierwotnie fundusz 
wymagał, żeby program został zrealizowany w tym roku.  Jednakże udało się wynegocjować z 
WFOŚiGW dłuższy termin na wykonanie, tj. przyszły rok.  
 
Przewodniczący Radosław Buda przypomniał, że swego czasu były wspólne kontrole Straży 
Miejskiej i Przedsiębiorstwa Komunalnego dotyczące prawidłowego odprowadzania ścieków. 
Czy teraz są zaprzestane przez pandemię? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa potwierdził, że covid skomplikował wiele działań. W tych 
miejscowościach, w których obecnie jest budowana kanalizacja, świadomość społeczna jest 
na tyle duża, że ludzie się podłączają. Wiedzą, że koszty wywozu szamba są duże.  
 
Radny Tomasz Grajnert zapytał, ilu mieszkańców procentowo podłączyło się w sołectwie? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa zaznaczył, że tam gdzie jest sieć, a nie są podłączeni 
mieszkańcy, mają oni zazwyczaj dokumenty potwierdzające legalny wywóz nieczystości 
ciekłych przez firmy do tego uprawnione.  
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś wyraził zdanie, że nie wie, czy ten obraz 
będzie precyzyjny. Jeśli będą informację z PK, to można takie dane uzupełnić. Można dodać do 
tabeli kolumnę „ilość posesji”. 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa nadmienił, że swego czasu był problem w Kadłubie i w 
Rudzie. W Kadłubie był zwyczaj, że ludzie wylewali ścieki do rowu przydrożnego. W 2019 r. 
była tam akcja informacyjna prowadzona przez Straż Miejską, która przyniosła rezultaty.  
 
Przewodniczący Radosław Buda stwierdził, że rozumie, że osoba starsza nie jest w stanie się 
podłączyć z kwestii finansowych, ale nie rozumie ludzi żyjących na jakimiś poziomie. Może 
trzeba by zaangażować sołtysów? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa oznajmił, że sołtysi byli angażowani. 
 
Przewodniczący Radosław Buda stwierdził, że są przekazywane duże pieniądze na kanalizację.  
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś zaznaczył, że nie można wymóc na 
mieszkańcu, że zostanie zaprojektowane przyłącze jedynie pod warunkiem, że mieszkaniec w 
ciągu dwóch lat złoży deklarację, że się podłączy.  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa zaznaczył, że jeżeli jest wydana decyzja po zatwierdzeniu 
planu miejscowego to jest wyraźne wskazanie jak mają być uregulowane kwestie ścieków. 
Straż Miejska ma instrumenty, żeby kontrolować i karać. Uważa, że ludzi należy edukować w 
tym temacie. 
 
Zastępca przewodniczącego Maria Zarębska zaznaczyła, że tych, których nie da się 
wyedukować, chyba trzeba ukarać.  
 



Radny Tomasz Grajnert zapytał, czy burmistrz planuje jakąś akcję w miejscowościach, gdzie 
procent przyłączeń jest mniejszy?  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa stwierdził, że urząd jest w przededniu prowadzenia akcji 
związanej z uszczelnianiem systemu śmieci i ma być ona powiązana ze ściekami. Ma nadzieję, 
że covid tego nie pokrzyżuje. W miejscowościach, gdzie są budowane kanalizacje (obecnie w 
Sieńcu), jeżeli nie będzie wysokiego wskaźnika podłączeń, nie będą realizowane inwestycje 
drogowe. 
 
Radny Tomasz Grajnert zaproponował, żeby dokonać weryfikacji stanu podłączeń. 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa zaznaczył, że Straż Miejska ma taką listę, tylko obecnie 
kiedy jest stan epidemii, nie może przeprowadzić kontroli. Właściciel ma prawo nie wpuścić 
na teren posesji z powodu covid. 
 
Przewodniczący Radosław Buda zaznaczył, że w przypadku kiedy SM jest kilka razy w danym 
miejscu, może zastosować pouczenia czy mandaty.  
 
Radny Tomasz Grajnert stwierdził, żeby poruszyć ten temat na zebraniach sołeckich.  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa zaznaczył, że takie tematy zawsze są poruszane na 
zebraniach.  
 
Zastępca przewodniczącego Maria Zarębska zapytała, czy wszystkie gospodarstwa na terenie 
gminy mają dostęp do sieci wodociągowej? 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś stwierdził, że jest jedno gospodarstwo, 
które się nie kwalifikuje pod względem technicznym, żeby rozbudowywać sieć.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 
Informacja została przyjęta 

P u n k t  6 
 
Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Radosław Buda poinformował, że wpłynęło pismo od Burmistrza Wielunia w 
sprawie przywrócenia organizacji ruchu na ul. Roosevelta w Wieluniu (zał. nr 11). Pismo 
zostało przyjęte do wiadomości.  
 
Radny Tomasz Grajnert odnośnie organizacji ruchu na ul. Żeromskiego zapytał, czy tam jest 
kwestia przywrócenia poprzedniej organizacji? 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś zaznaczył, że w tamtym miejscu  jest 
problem z parkowaniem. W obecnej organizacji ruchu parkowanie jest tam zakazane i takie 
oznakowanie też było wcześniej. Obecnie kierujący samochodami nie stosują się do zakazu 
postoju.  
 



Radny Tomasz Grajnert stwierdził, że przy poprzedniej organizacji ruchu nie było parkowania 
na łuku, a teraz ludzie parkują na łuku po jednej i drugiej stronie. Czy nie można zrobić 
parkowania po jednej stronie tak, jak na ul. Roosevelta? 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa stwierdził, że na ul. Żeromskiego taka organizacja ruchu, bo 
to jest droga dojazdowa do szpitala.  
 
Przewodniczący Radosław Buda zaznaczył, że jest to idealne oznakowanie i trzeba się do niego 
stosować. Oznajmił, że przy ul. 3 Maja jest zrobiony parking, z którego można korzystać.  
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś stwierdził, że tak samo jest na ul. 
Stodolnianej – z jednej strony jest zakaz zatrzymywania się i postoju i część osób się do tego 
nie stosuje. 
 
Radny Andrzej Gęsiak zapytał, co z drogą łącznikiem na Srebrnicę – czy było coś robione?  
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś stwierdził, że jest zlecone podsypanie. 
 
Radny Andrzej Gęsiak zapytał, czy na spółki wodne zabezpiecza się jakieś środki? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa oznajmił, że gmina przekazuje środki na spółkę wodną. 
Spółka wodna informuje urząd o inwestycji nie przed, ale po jej zakończeniu i to nie jest 
zgodnie z procedurami. W tym roku spółki nie dostaną pieniędzy właśnie z tego powodu.  
 
Radny Tomasz Grajnert zapytał o ul. Wiśniową.  
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś oznajmił, że krawężnik na ul. Wiśniowej 
będzie zrobiony z bieżącego utrzymania.   
 
Przewodniczący Radosław Buda odnośnie ścieżki na ul. Wojska Polskiego zapytał, czy 
wiadomo, jak będą prowadzone prace przez Starostwo Powiatowe? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa oznajmił, że w tym roku na całym odcinku gmina założy 
oświetlenie. A powiat ma tą inwestycję wpisaną do 2023 r. Tam wykonawcą jest firma, która 
wykonuje w gminie dwa ronda, w tym roku nie planują wejść tam na plac budowy, bo robią w 
gminie.  
 
Radny Robert Duda zapytał o nowe nasadzenia m.in. na ul. Porzeczkowej. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień stwierdził, że 
urząd jest po podpisaniu umowy z wykonawcą; na terenie gminy będą 102 nowe drzewa.  
 
Radny Robert Duda dopytał, jaki to gatunek? 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień oznajmił, że 
grab kolumnowy. 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał czy biorąc pod uwagę ostatnie wichury, będzie  jakaś 
kontrola kompleksów parkowych, szczególnie parku im. Żwirki i Wigury? 
 



Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa stwierdził, że tereny są regularnie kontrolowane, obecnie 
zostały zrobione nasadzenia w parku im. Kałuży; ścieżka przy ul. Wojska Polskiego – planowane 
jest połączenie łącznikiem po kolejce wąskotorowej.  
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień zaznaczył, że 
przeglądy drzewostanów są robione regularnie, przynajmniej raz w miesiącu; regularnie są 
sprawdzane drzewa pod kątem występowania posuszu, który jest na bieżąco usuwany.  
 
Przewodniczący Radosław Buda przypomniał, żeby poinformować o realizacji wniosku nr 
21/21/21 z 28.09.21 w sprawie usunięcia obumarłych drzew przy ul. 3 Maja w Wieluniu, na 
wysokości Powiatowego Domu Kultury i Sportu w Wieluniu.  
 
Więcej uwag ani korespondencji nie stwierdzono. 

 
P u n k t  7 

Zamknięcie posiedzenia komisji. 
 
Przewodniczący Radosław Buda dokonał zamknięcia posiedzenia komisji. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokołowała:                                                                      Przewodniczący komisji 
 
Anna Jabłonowska-Nawrocka                                                    Radosław Buda 


